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2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Siden sidst (Bilag 1) 

 

4. Nyt fra udvalgene 
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Referat 

 

add 1)  

Godkendt  

 

add 2)  



 

 

 

— 

Side 2 

Godkendt  

 

add 3)  

Siden sidst blev gennemgået jf bilag 1.  

 

add 4)  

Fondsudvalg: 

Fondsudvalget har haft møde 25.05.2024. Der arbejdes fremadrettet på et større fondsansøgningsprojekt, 

som binder udeområderne sammen, og hvor børnehaven ligeledes indtænkes i projektet.   

 

Trafikudvalget: 

Trafikudvalget har indsendt høringssvar vedrørende lokalplan 0514-11 ved Bøgehøjgård. Endvidere har 

relevante byrådspolitikere modtaget udvalgets kompendie vedrørende trafikforhold og sikker skolevej til 

ESB. Der er ud over dette udarbejdet en ansøgning om opsætning af skilt med nedsat hastighed omkring 

ESB.   

 

Udvalget for verdensmålsdagen: 

Der har været møde d. 15.04.2024. Forud for dette har der i skolen været Brainstorm med BID holdet i 

forhold til, hvordan en verdensmålsdag fra et elevperspektiv kan afvikles, og hvad en 

verdensmålsdag/verdensmålsuge kan indeholde.  

Den fremadrettede plan er fondsmiddelsøgning til dækning og afvikling af 

verdensmålsdagen/verdensmålsugen.  

Støtteforeningen er blevet genoprettet med André som formand. Foreningen knyttes til bestyrelsen på 

ESB, og bestyrelsesformanden bliver formand for foreningen.     

 

Bæredygtighedsudvalget: 

Arbejder på at få samlet alle forældrerådene til en erfaringsudvekslingsaften med henblik på at udarbejde 

en ”erfaringsbank”, som kan understøtte nye forældreråd. 

Ud over dette arbejder udvalget på etablering af reparationscafé på ESB i aftentimerne. Det tilstræbes at 

den første café afholdes i maj. Der vil komme en melding ud på AULA.  

 

add 5)  

Videopræsentation af ny tildelingsmodel for specialundervisning og inklusionsmidler fra konsulentfirmaet 

INDEX100.  

 

add 6)  

Præsentation og gennemgang af budget 2024 efter implementering af ny tildelingsmodel. 

 

add 7)  

Værdierne for ESB fastholdes og tages op på et senere tidspunkt, når besparelserne er fuldt udrullet i 

skoleåret 25/26.  

 

add 8) 

Intet at bemærke 


